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                                        ZÁPISNICA 
z rokovania Obecného zastupiteľstva v Hradišti pod Vrátnom konaného dňa 08.03.2013 

v zasadačke Obecného úradu 
 

Prítomní :                         podľa prezenčnej listiny 
Overovatelia  zápisnice:  Peter Vulgan 
                                         Ing. Rastislav Sadloň  
Zapisovateľka:                 Mária Marečková 
 

        Na úvod rokovania starosta obce privítal všetkých prítomných a v zmysle rokovacieho poriadku 
viedol rokovanie obecného zastupiteľstva. 
        Konštatoval, že na rokovaní obecného zastupiteľstva (ďalej len OZ) sú prítomní poslanci: Drahoš,  
Dudák, Filo, Gregor, Sadloň, Vulgan a OZ je uznášania schopné. 
 
Bod 1 – Program OZ 
Starosta obce predniesol návrh programu rokovania OZ: 

Uznesenie č. 1/2013:    
Program rokovania: 

1. Zahájenie, určenie overovateľov zápisnice, schválenie programu OZ 
2. Kontrola uznesení z predchádzajúceho OZ 
3. Prezentácia možnosti výstavby nájomných bytov 
4. Došlá pošta 
5. Verejná zbierka na opravu budovy TJ 
6. Oznámenie o výnose verejných zbierok - detské ihrisko, oprava budovy ZŠ s MŠ 
7. Správa o činnosti hlavného kontrolóra za II. polrok 2012 
8. Informácia o priebehu súdneho sporu s dodávateľom stavby Rekonštrukcia a dostavba 

kultúrneho domu 
9. Návrh na zrušenie školskej knižnice 
10. Zriadenie funkcie obecného kronikára 
11. Prerokovanie návrhu na opravu zasadačky a wc v budove obecného úradu 
12. Zimná údržba ciest – návrh na schválenie výdavkov 
13. Oprava a údržba potokov v roku 2013 
14. Návrh na vypnutie verejného osvetlenia v letnom období 
15. Rôzne 
16. Záver 

Za: Drahoš, Dudák, Filo, Gregor, Sadloň, Vulgan, proti: 0, zdržal sa: 0. 
 
Bod 2  - Kontrola uznesení z predchádzajúceho OZ 
Starosta obce vykonal kontrolu uznesení z predchádzajúceho rokovania OZ zo dňa 14.12.2012:  
Uzn. 69/2012 – schválené  
Uzn. 70/2012 – schválené 
Uzn. 71/2012 – schválené 
Uzn. 72/2012 – schválené VZN č. 34/2012 
Uzn. 73/2012 – schválené VZN č. 35/2012 
Uzn. 74/2012 – schválené VZN č. 36/2012 
Uzn. 75/2012 – schválená úprava rozpočtu za rok 2012 
Uzn. 76/2012 – schválený návrh rozpočtu na rok 2013 
Uzn. 77/2012 – vzaté na vedomie – programový rozpočet na roky 2014-2015 
Uzn. 78/2012 – schválené – plán činnosti hlavného kontrolóra 
Uzn. 79/2012 – schválené 
Uzn. 80/2012 – schválené 
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Bod 3  Prezentácia možnosti výstavby nájomných bytov 
 
Firma Archstyl Bratislava urobila prezentáciu možnosti výstavby nájomných bytov v obci Hradište pod 
Vrátnom aj s vizualizáciou objektu. 
Nájomné byty by boli vo vlastníctve obce a prenajímali by sa min. na dobu 30 rokov. Náklady by boli 
pokryté z nenávratnej dotácie z Ministerstva výstavby SR a z príspevku zo ŠFRB s 1%-ným úrokom, 
ktorý by obec splácala z nájomného za byty, inžinierske siete by boli nákladom obce. 
Poslanci OZ v diskusii uviedli, že by bolo vhodné urobiť prieskum záujmu. 
 
Bod 4  - Došlá pošta 
 
Ľubomíra Kováčová, Senica žiada o odkúpenie pozemku na parcele č. 6182/1 s navrhovanou cenou 
10.000 eur. 
Starosta obce upozornil na platnosť uznesenia OZ č. 33/2012 zo dňa 30.5.2012, ktorým OZ nesúhlasí 
s predajom pozemku, ani jeho časti na parcele č. 6182/1. Ďalej upozornil na register nového stavu 
pozemkových úprav, podľa ktorého pozemky na parcele č. 6182/1 mimo cestného pozemku budú po 
pozemkových úpravách vo vlastníctve Pozemkového spoločenstva – Urbár. Termín podávania námietok 
k registru nového stavu už uplynul.  
Z diskusie vyplynulo, že obecné zastupiteľstvo trvá na uzn. č. 33/2012. 
 
Stanislav Leška a občania miestnej časti Dolný koniec žiadajú vyznačiť prechod pre chodcov pri 
rázcestí oproti domu p. Jozefa Raka, s. č. 298, kde končí chodník vedľa štátnej komunikácie a umiestniť 
dopravnú značku „Pozor chodci“ od domu p. Jozefa Masára, s. č. 33 po rázcestie k predajni Jednoty 
v oboch smeroch. 
Starosta obce uviedol, že predmetnú záležitosť bude riešiť s Dopravným inšpektorátom Senica.  
 
Stanislav Leška a občania miestnej časti Dolný koniec žiadajú o zaradenie komunikácie medzi 
rodinnými domami p. Lešku s. č. 1, p. Fuknu s. č. 343, p. Boledovičovej s. č. 2 a p. Michaličku s. č. 3 do 
plánu opráv a uskutočnenie jej opravy v roku 2013. 
 
Starosta uviedol, že v rozpočte na r. 2013 je na údržbu komunikácií vrátane čistenia a orezu stromov 
2.000 eur, zimná údržba 700 eur. 
 
Uznesenie č. 2/2013: 
OZ súhlasí s opravou komunikácie medzi rodinnými domami p. Lešku s. č. 1, p. Fuknu s. č. 343, p. 
Boledovičovej s. č. 2 a p. Michaličku s. č. 3 v roku 2013 a odporúča opravu uskutočniť v rámci 
aktivačných prác v spolupráci s miestnymi obyvateľmi. 
Za: Drahoš, Dudák, Filo, Gregor, Sadloň, Vulgan, proti: 0, zdržal sa: 0. 
 
Zdenka Líšková, Božena Koščíková a Jozef Líška žiadajú o zámenu pozemku o výmere 58 m2. 
 
Uznesenie č. 3/2013: 
Obecné zastupiteľstvo v Hradišti pod Vrátnom na základe ust. §17 písm. a) Všeobecne záväzného 
nariadenia obce č. 33/2012 o hospodárení  
a nakladaní s majetkom obce súhlasí so zámenou nehnuteľnosti – par. č. KNC 713/15 o celkovej 
výmere 58 m2, druh pozemku zastavané plochy a nádvoria vedenej  na liste vl. č. 705 v podiele obce 
1/1 za nehnuteľnosť par. č. KNC 693/5 o celkovej výmere 58 m2, druh pozemku záhrady vedenej  
na liste vl. č. 432 v nasledovných podieloch Zdenka Líšková, Hradište pod Vrátnom č. 45 v podiele 
1/6 a 1/6, Božena Líšková, Hradište pod Vrátnom č. 45 v podiele 1/6 a 1/6 a Jozef Líška, Myjava, 
Hlinická 1186/44 v podiele 1/6 a 1/6. Všetky náklady spojené s prevodom nehnuteľností hradia 
žiadatelia. Uznesenie platí 2 roky. 
Za: Drahoš, Dudák, Filo, Gregor, Sadloň, Vulgan, proti: 0, zdržal sa: 0. 
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Ján Tomiš a manž. Bernardína žiadajú o kúpu príp. zámenu nehnuteľností vytvorených na základe 
geometrického plánu č. 31321704-240-241-121/2012 – KNC parcely č. 685/4 o výmere 3m2,  č. 685/5 
o výmere 9m2,  685/6 o výmere 12m2,  685/7 o výmere 6m2,  685/10 o výmere 33m2, 685/11 o výmere 
3m2, na výmenu ponúkajú KNC parcely č. 685/8 o výmere 4m2 a parcelu 685/12 o výmere 4m2, ktoré sú 
v ich vlastníctve, ale v užívaní obce.        
 
Uznesenie č. 4/2013: 
Obecné zastupiteľstvo v Hradišti pod Vrátnom vo veci žiadosti manželov Tomišových poveruje 
starostu obce zvolaním pracovného stretnutia na mieste pri parc. č. 685 za účasti poslancov OZ 
a vlastníkov susedných nehnuteľností. 
Za: Drahoš, Dudák, Filo, Gregor, Sadloň, Vulgan, proti: 0, zdržal sa: 0. 
 
RK Cirkev, farnosť Hradište pod Vrátnom v zast. vdp. Jozef Ščepko, administrátor upozorňuje na 
podmáčanú časť cintorína pri studničke a navrhuje riešiť tento stav.  Ďalej prosí o odstránenie sutiny 
v rohu medzi kaplnkou na cintoríne a múrom.  
 
Uznesenie č. 5/2013: 
Obecné zastupiteľstvo v Hradišti pod Vrátnom zváži riešenie podmáčanej časti cintorína po  
vyčíslení predbežných nákladov v budúcom období. Sutinu odporúča odstrániť s využitím 
aktivačných pracovníkov.  
Za: Drahoš, Dudák, Filo, Gregor, Sadloň, Vulgan, proti: 0, zdržal sa: 0. 
 
Bod 5  - Verejná zbierka na opravu budovy TJ 
 
TJ Družstevník Hradište žiada vyhlásiť verejnú zbierku na opravu budovy TJ, ktorej výnos bude 
použitý na výmenu značne poškodených okien a dverí, výmenu vodovodných armatúr, obnovu fasády 
budovy a udržiavacie práce na budove. 
 
Uznesenie č. 6/2013: 
Obecné zastupiteľstvo v Hradišti pod Vrátnom poveruje starostu obce zabezpečiť vyhlásenie 
verejnej zbierky na opravu budovy šatní TJ Družstevník Hradište, zbierka bude trvať od 1.4.2013 
do 1.9.2013.  
Za: Drahoš, Dudák, Filo, Gregor,  Sadloň, Vulgan, proti: 0, zdržal sa: 0. 
 
Bod 6  - Oznámenie o výnose verejných zbierok - detské ihrisko, oprava budovy ZŠ s MŠ 
 
Starosta obce prečítal oznámenie o výnose verejných zbierok na detské ihrisko a opravu budovy ZŠ 
s MŠ, ktoré bolo zverejnené na úradnej tabuli a je zverejnené aj na internetovej stránke obce. 
 
Bod 7  - Správa o činnosti hlavného kontrolóra za II. polrok 2012 
 
Kontrolór obce predniesol správu o činnosti za 2. polrok 2012, ktorá je prílohou k zápisnici. 
 
Uznesenie č. 7/2013: 
Obecné zastupiteľstvo v Hradišti pod Vrátnom berie na vedomie správu o činnosti hlavného 
kontrolóra za 2. polrok 2012. 
Za: Drahoš, Dudák, Filo, Gregor, Sadloň, Vulgan, proti: 0, zdržal sa: 0. 
 
Bod 8  - Informácia o priebehu súdneho sporu s dodávateľom stavby Rekonštrukcia a dostavba 
kultúrneho domu 
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Starosta obce informoval o priebehu súdneho sporu so spoločnosťou STAS, s.r.o. Myjava. Uviedol, že 
o vstupe do súdneho sporu rozhodlo OZ dňa 18.3.2012 uzn. č. 20/2012 a schválilo úhradu nákladov vo 
výške 650 eur, v čom boli zahrnuté právne služby advokáta JUDr. Ľubomíra Poláka a poplatok súdu. 
Prvé pojednávanie na Okresnom súde Nové Mesto nad Váhom sa uskutočnilo 11.12.2012, kde bol 
vypočutý právny zástupca navrhovateľa, právny zástupca odporcu, starosta obce Ing. Lukáš Piroha 
a konateľ spoločnosti STAS p. Branislav Havlík. K dohode nedošlo. 
Sporným bol výklad čl. 8.2 zmluvy o dielo, kde navrhovateľ tvrdil, že sankcie za neodstránené vady 
a nedorobky sa vzťahujú aj na reklamačné vady a odporca tvrdil, že len na vady pred kolaudáciou stavby. 
Druhé pojednávanie sa uskutočnilo 19.2.2013, kde boli vypočutí svedkovia - bývalý starosta Ing. Ivan 
Hatiar a kontrolór obce Ing. Ľubomír Dorňák. Býv. starosta Ing. Hatiar vo výpovedi uviedol, že pri 
podpise zmluvy článok 8.2 chápal tak, že sankcie sa vzťahujú len na vady do kolaudácie stavby, teda nie 
na reklamačné vady po kolaudácií. Kontrolór Ing. Dorňák vo výpovedi popísal genézu prípadu od 
podania reklamácie až po súčasnosť, uviedol, že o rekonštrukciu a dostavbu kultúrneho domu sa zaujímal 
aj v minulosti, pričom v čase, ked ešte nebol kontrolórom, informácie získaval od obce v zmysle zákona 
o slobodnom prístupe k informáciám.  
Rozsudok bol vynesený 5.3.2013, pričom výrok súdu sa opiera o výpovede odporcu (STAS, s.r.o.) a býv. 
starostu Ing. Hatiara, ktorí podpísali zmluvu o dielo. Návrh obce na zaplatenie 5212,40 eur bol v plnom 
rozsahu zamietnutý, pričom súd priznal odporcovi aj náhradu trov konania do výšky 100% po 
právoplatnosti rozsudku. 
Kontrolór – apeloval na poslancov, aby súhlasili s odvolaním a aby sa využila každá možnosť v súdnom 
spore, v prípade neuspenia odporučil, aby sa to riešilo v škodovom protokole a celú škodu               
navrhol zosobniť bývalému starostovi, rovnako ak  aj závady spôsobené vytopením KD. 
Ďalej uviedol, že starosta sa priznal a pri odovzdávaní majetku potvrdil, že škodu spôsobil sám, pričom 
tvrdil, že všetky náklady obce v súvislosti s opravou po vytopení KD uhradil z vlastných prostriedkov. 
Ďalej kontrolór uviedol, že to nie je pravda, nakoľko pri šetrení poistnej udalosti vytopenia KD našiel 
faktúry týkajúce sa predmetnej veci, ktoré hradila obec.  
 
Uznesenie č. 8/2013: 
Obecné zastupiteľstvo v Hradišti pod Vrátnom súhlasí s odvolaním sa voči rozsudku v súdnom 
spore so spoločnosťou STAS, s.r.o. Myjava a súhlasí s úhradou súdneho poplatku, na základe čoho 
bude upravený rozpočet. 
Za: Drahoš, Dudák, Filo, Gregor, Sadloň, Vulgan, proti: 0, zdržal sa: 0. 
 
Uznesenie č. 9/2013: 
Obecné zastupiteľstvo v Hradišti pod Vrátnom súhlasí s tým, aby bývalému starostovi Ing. Ivanovi 
Hatiarovi bola zaslaná zo strany právneho zástupcu obce JUDr. Ľubomíra Poláka výzva na 
mimosúdnu pokonávku vo veci podpísania nevýhodnej zmluvy o dielo pre Obec Hradište pod 
Vrátnom, ktorej predmetom bola rekonštrukcia a dostavba kultúrneho domu. 
Za: 0, proti: 0, zdržal sa: Drahoš, Dudák, Filo, Gregor, Sadloň, Vulgan. 
 
Uznesenie č. 10/2013: 
Obecné zastupiteľstvo v Hradišti pod Vrátnom súhlasí s tým, aby bývalému starostovi Ing. Ivanovi 
Hatiarovi bola zaslaná zo strany právneho zástupcu obce JUDr. Ľubomíra Poláka výzva na 
mimosúdnu pokonávku vo veci vo veci škody spôsobnej vytopením kultúrneho domu. 
Za: 0, proti: 0, zdržal sa: Drahoš, Dudák, Filo, Gregor, Sadloň, Vulgan. 
 
Uznesenie č. 11/2013: 
Obecné zastupiteľstvo v Hradišti pod Vrátnom súhlasí s tým, aby bývalému starostovi Ing. Ivanovi 
Hatiarovi bola zaslaná zo strany právneho zástupcu obce JUDr. Ľubomíra Poláka výzva na 
mimosúdnu pokonávku vo veci  zmluvy o dielo, ktorej predmetom bola rekonštrukcia a dostavba 
kultúrneho domu a vo veci škody spôsobnej vytopením kultúrneho domu. 
Za: Drahoš, Dudák, Gregor, Sadloň, Vulgan. proti: 0, zdržal sa: Filo. 
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Bod 9  - Návrh na zrušenie školskej knižnice 
 
Mgr.Andrea Sadloňová – navrhla, aby z dôvodu zastaraného knižničného fondu (asi 80% knižničného 
fondu), bola školská knižnica vyradená z evidencie knižníc, lebo v opačnom prípade by bolo potrebné 
prijať ďalšiu pracovnú silu,  ktorá by viedla evidenciu vypožičaných kníh, preukazy, štatistické výkazy 
a ostatnú agendu s tým súvisiacu. Ďalej uviedla, že aj v prípade zrušenia knižnice, knihy zostanú aj 
naďalej v škole, nebudú sa nikam premiestňovať a bude možné si ich požičiavať rovnakým spôsobom, 
ako doteraz, nakoľko v škole ani v minulosti oficiálne knižnica nefungovala, ale na jej zrušenie je 
potrebný tento postup cez zriaďovateľa. 
Mgr.Juraj Sadloň – uviedol, že nesúhlasí so zrušením školskej knižnice, pretože to bude začiatok konca 
školy. 
 
Uznesenie č. 12/2013: 
Obecné zastupiteľstvo v Hradišti pod Vrátnom súhlasí s vyradením Školskej knižnice, Základná 
škola s materskou školou, Hradište pod Vrátnom č. 44 zo Zoznamu knižníc Slovenskej republiky 
z dôvodu zastaraného knižného fondu a nedostatku finančných prostriedkov zriaďovateľa na jej 
činnosť. 
Za: Dudák, Filo, Gregor, Sadloň, Vulgan, proti: Drahoš, zdržal sa: 0. 
 
Bod 10  - Zriadenie funkcie obecného kronikára 
 
Uznesenie č. 13/2013: 
Obecné zastupiteľstvo v Hradišti pod Vrátnom v zmysle §4 ods. 3 písm. s  zák. č. 369/1990 Zb. 
o obecnom zriadení v platnom znení zriaďuje funkciu obecného kronikára a poveruje starostu obce 
vyhlásením výberového konania na túto pozíciu. Náležitosti prihlášok, ako aj spôsob odmeňovania 
kronikára budú dohodnuté v spolupráci s komisiou pre výberové konania. O výbere kronikára 
rozhodne obecné zastupiteľstvo voľbou. 
Za: Drahoš, Dudák, Filo, Gregor, Sadloň, Vulgan, proti: 0, zdržal sa: 0. 
 
Bod 11  - Prerokovanie návrhu na opravu zasadačky a wc v budove obecného úradu 
 
Starosta obce informoval, že obec je členom OZ Podhoran, v rámci ktorého je možné získavať finančné 
prostriedky na rôzne projekty zo štrukturálnych fondov. Naša obec, ako jediná zo všetkých členských 
obcí, ešte nečerpala žiadne prostriedky. Ďalej uviedol, že podľa informácií z OZ Podhoran by bolo možné 
v tomto roku čerpať 6.000 eur bez DPH na opravu obecných budov. 
Starosta navrhol, aby sa v rámci toho urobila oprava veľkej zasadačky obecného úradu – výmena okien, 
položenie dlažby, prípadne zabezpečenie klimatizácie a oprava WC na prvom poschodí. 
Poslanec Gregor uviedol, že klimatizácia by bola zbytočná a navrhol, aby sa prostriedky (alebo aspoň 
prebytočné prostriedky po oprave zasadačky a WC) použili na opravu šatní TJ.   
 
Uznesenie č. 14/2013: 
Obecné zastupiteľstvo v Hradišti pod Vrátnom súhlasí s opravou budov v majetku obce s využitím 
nenávratného finančného príspevku, z programu rozvoja vidieka SR 2007-2013  v rámci 
implementácie integrovanej stratégie rozvoja územia cez miestnu akčnú skupinu Podhoran, vo 
výške 6.000 eur bez DPH. Na základe tejto skutočnosti bude upravený programový rozpočet obce. 
Za: Drahoš, Dudák, Filo, Gregor, Sadloň, Vulgan, proti: 0, zdržal sa: 0. 
 
Bod 12  - Zimná údržba ciest – návrh na schválenie výdavkov 
 
Starosta obce uviedol, že vzhľadom k tomu, že tohtoročná zima bola výnimočná, boli aj náklady na 
údržbu ciest väčšie než sa pôvodne predpokladalo, a to v januári 1580 eur, vo februári 820 eur; pričom 
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v rozpočte bolo celkovo plánovaných 700 eur. Zimnú údržbu však bolo potrebné vykonávať z dôvodu 
bezpečnosti. 
 
Uznesenie č. 15/2013: 
Obecné zastupiteľstvo v Hradišti pod Vrátnom súhlasí s úhradou nákladov za zimnú údržbu ciest 
za sezónu 2012/2013 vo výške 2 500 eur. Na základe toho bude upravený programový rozpočet 
obce. 
Za: Drahoš, Dudák, Filo, Gregor, Sadloň, Vulgan, proti: 0, zdržal sa: 0. 
 
Bod 13  - Oprava a údržba potokov v roku 2013 
 
Starosta obce informoval, že breh potoka pred pánom Chovancom je v kritickom stave, čo potvrdil aj 
zástupca povodia, ktorý uviedol, že v prípade veľkej vody hrozí nebezpečenstvo vyliatia do okolia. 
Z tohto dôvodu navrhol starosta poskytnúť jednoúčelový príspevok z obecného rozpočtu na opravu tejto 
časti potoka, pričom predmetnú záležitosť konzultoval aj s pánom Sajbelom, ktorý má stavebnú firmu a je 
ochotný urobiť stavebné práce za náklady. 
Ďalej starosta uviedol, že obec skončila hospodárenie za rok 2012 s prebytkom približne 26.000 eur. 
O použití týchto prostriedkov bude rozhodovať obecné zastupiteľstvo pri schvaľovaní záverečného účtu. 
Je možné ich použiť na navýšenie rezervného fondu, ale tiež na splácanie dlhodobého dlhu banke 
v súvislosti s rekonštrukciou a dostavbou KD, pričom by sa ušetrili pôvodne plánované bežné výdavky na 
tento účel. Tie by sa následne mohli použiť ako bežné výdavky v roku 2013 na účely, ktoré určí obecné 
zastupiteľstvo v úprave rozpočtu, teda napr. aj na opravu potokov, verejné osvetlenie, atď. 
Mária Masárová, s.č.104 namietala plánované poskytnutie príspevku z dôvodu, že je to nespravodlivé 
voči ostatným občanom, ktorí si udržiavajú potok na vlastné náklady a viacerí aj z vlastných prostriedkov 
financovali opravu a spevňovanie brehov. 
 
Uznesenie č. 16/2013: 
Obecné zastupiteľstvo v Hradišti pod Vrátnom vzhľadom k havarijnému stavu v snahe predísť 
prípadným možným záplavám súhlasí s poskytnutím príspevku do výšky 2.000 eur na opravu 
brehov miestneho potoka pred domom pána Vladimíra Chovanca, s. č. 169 za predpokladu, že 
opravu zabezpečí pán Vladimír Chovanec. Na základe tejto skutočnosti bude upravený 
programový rozpočet obce. 
Za: Drahoš, Dudák, Filo, Gregor, Sadloň, Vulgan, proti: 0, zdržal sa: 0. 
 
Bod 14  - Návrh na vypnutie verejného osvetlenia v letnom období 
 
Starosta obce upozornil, že v plánovanom rozpočte nie je dostatok finančných prostriedkov na celoročné 
svietenie verejného osvetlenia. Navrhol preto vypnúť verejné osvetlenie a vypovedať zmluvu 
s dodávateľom energie od apríla až do konca októbra, čím by došlo k odhadovanej úspore 2.000-3.000 
eur. Ďalšou možnosťou po konzultácii s odborníkom je výmena doterajších existujúcich 4 ističov za 1, 
čím by sa znížili paušálne náklady z približne 180 eur mesačne na cca 15-20 eur mesačne. 
Poslanec Vulgan uviedol, že nakoľko sa v minulom roku ušetrilo, svietiť treba, aby ľudia nepovedali, že 
na súdy máme peniaze a na svietenie nie. 
 
Uznesenie č. 17/2013: 
Obecné zastupiteľstvo v Hradišti pod Vrátnom súhlasí so znížením počtu ističov na verejné 
osvetlenie v obci zo 4 na 1 a  ponechaním verejného osvetlenia celoročne v schválenom režime. Na 
základe z toho vyplývajúcich nákladov bude upravený obecný rozpočet. 
Za: Drahoš, Dudák, Filo, Gregor, Sadloň, Vulgan, proti: 0, zdržal sa: 0. 
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Bod 15 – Rôzne 
 
Starosta obce uviedol predpokladaný termín nasledujúceho riadneho rokovania OZ na deň 17.5.2013.  
Informoval o pripravovanom stretnutí s novonarodenými deťmi v roku 2012 a ich rodičmi pri príležitosti 
MDD a navrhol, aby sa takéto stretnutie uskutočnilo aj za účasti poslancov OZ. 
Ďalej informoval, že 28.2.2013 sa uskutočnilo stretnutie s predsedami miestnych organizácií za účelom 
zosúladenia termínov plánovaných podujatí v roku 2013. V tejto súvislosti upozornil poslancov OZ, že 
bude potrebné zvážiť poskytovanie dotácií organizáciám a ich výšku vzhľadom k tomu, že v tomto roku 
si DHZ pripomína 120. výročie svojho založenia a tiež by za prispenia obce bolo možné zorganizovať 
prehliadku dychových hudieb. Treba však dodržať princíp spravodlivosti voči všetkým organizáciám 
v obci.  
Mária Masárová, s.č. 104 – navrhla na cintoríne pri kaplnke umiestniť palice s tabuľami s nápisom 
„Pozor premočený terén!“. 
 
Bod 16 – Záver 
Na záver starosta obce poďakoval všetkým prítomným za účasť a rokovanie OZ ukončil. 
 
Overovatelia: 
 
Peter Vulgan                ........................        zapisovateľka: Mária  Marečková........................... 
       
                 
Ing. Rastislav Sadloň  ..........................                                
 
 
 
  
           Ing. Lukáš Piroha                          
                   starosta obce 
                             Hradište pod Vrátnom   
 


